



**Iltakoulu ry**  
Hallituksen kokous 8/2024

## PÖYTÄKIRJA

**Aika** Sunnuntai 21.4.2024 klo 12

**Paikka** Zoom-puhelu (etänä)

**Läsnä** Anni Ketola, puheenjohtaja

Roosa Pajunen, sihteeri

Kia Katjos

Anni Hasu

Veera Vikman

Kaisla Kurki

Vertti Alamännistö

Otto Klasila

*poistui 13.43*

Saila Jussila

Lassi-Olavi Mäkinen

*poistui 12.53*

Meeri Vehmersuo

Ella Rajavaara

Nette Länsipuro

Selma Vadén

### **1. Kokouksen avaaminen**

Kokous avattiin ajassa 12.05.

### **2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus**

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

### **3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta**

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Veera Vikman ja Saila Jussila.

#### **4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen**

Hyväksyttiin kokouksen esityslista sellaisenaan.

#### **5. Ilmoitusasiat ja posti**

Ei ilmoitusasiaa.

#### **6. Talous**

##### **a) Taloustilanne**

Iltakoulun tilillä on kokouksen aikaan 35 540,44 euroa.

##### **b) Laskut ja korvaukset**

Ei laskuja tai korvauksia.

#### **7. Sähköiset päätökset**

- a) Anni Hasu ehdotti 8.4.2024, että maksetaan Vostok ry:lle 105,66 euroa pride-approjen voitonjakoa. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan lippujen myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- b) Anni Hasu ehdotti 8.4.2024, että maksetaan Reettorit ry:lle 105,66 euroa pride-approjen voitonjakoa. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan lippujen myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- c) Anni Hasu ehdotti 8.4.2024, että maksetaan Peppi Sahlbergille 29,41 euroa kahvin ja kauramaidon ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- d) Anni Hasu ehdotti 9.4.2024, että maksetaan Biopsi ry:lle 623,90 euroa lavatanssibileiden voitonjakoa. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan lippujen myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.

- e) Anni Hasu ehdotti 11.4.2024, että maksetaan Interaktio ry:lle 105,66 euroa pride-aprojen voitonjakoa. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan lippujen myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- f) Anni Hasu ehdotti 12.4.2024, että maksetaan Viialan vpk ry:lle 200 euroa mökin vuokrasta wappumökkiä varten. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan lippujen myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- g) Kia Katjos ehdotti 16.4.2024, että ollaan mukana kannanotossa koskien kielikeskuksen leikkauksia. Ehdotus hyväksyttiin.
- h) Anni Hasu ehdotti 17.4.2024, että maksetaan 193,68 euroa Hef group oy:lle vappusitsien haalarimerkeistä. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan lippujen myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- i) Saila Jussila ehdotti 18.4.2024, että ostetaan noin 20 eurolla pullaa ainejärjestötilaan. Pullat ovat YKA:n sponsoroimat ja menevät varainhankinnan budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.

## **8. Palaute hallitukselle**

Hallitus on saanut palautteen siitä, että wappukalenterissa on virheellisesti huhtikuuhun ilmoitettu 31 päivää. Hallitus kiittää lämpimästi palautteesta ja virhe korjataan jatkossa.

Hallitus on saanut myös palautteen kulukorvauslomakkeen näkyvyydestä verkkosivuilla. Hallitus kiittää palautteesta. Kulukorvauslomaketta ei toistaiseksi olla laitettu verkkosivuille, koska lomakkeen käyttö sähköisesti ei olisi toistaiseksi käytännöllistä. Kulukorvauslomakkeita saa Iltakoulun ainejärjestötilasta tai rahastonhoitajalta pyydettäessä.

## **9. Tulevat tapahtumat**

### **a) DDR-sitsit**

Keskusteltiin DDR-sitsien järjestämisestä ensi syksynä. DDR-sitsit järjestetään alustavasti syksyn ensimmäisinä sitseinä. Sitseille ei tulla todennäköisesti myymään lippuja juuri aloittaneille fukseille. Tapahtuman ajankohdassa otetaan kuitenkin

huomioon hiiriviikot, jotta tuutorit ym. tapahtumien järjestäjät pääsevät halutessaan osallistumaan.

**b) TA-sauna 22.4.**

Tapahtuma järjestetään huomenna ja tapahtuman suhteen kaikki kunnossa.

**c) Mock YK 23.4.**

Tapahtumalle on suunniteltu selkeä rakenne ja kulku. Kyseessä on kuitenkin projektiversio, sillä saman tyylistä tapahtumaa ei ole aikaisemmin järjestetty. Toivon mukaan tapahtuma halutaan järjestää ja kehittää sitä vielä eteenpäin ensi vuonna uudestaan.

**d) Särkän Märkä 24.4.**

Lippuja on noudettu hyvin ainejärjestötilasta, kahdeksan lippua vielä noutamatta. Tapahtuma ensi viikon keskiviikkona. Lippuja voi vielä noutaa ainejärjestötilasta maanantaina ja tiistaina.

**e) Wappumökki 25.4.**

Osallistujille on lähetetty sähköpostiviesti liittyen tapahtuman kulkuun. Tapahtuman suunnittelu on hyvällä mallilla. Tapahtuman tukihenkilöinä Anni ja Saila.

**f) WappuLove 25.4.**

WappuLoveen Iltakoulusta menossa henkilökuntaan Selma ja Ella.  
Henkilökuntaan saa edelleen halukkaat ilmoittautua.

**g) Simaa ja tippaleipää 29.4.**

Lukuvuosipalautekysely päättyy huomenna. Simaa ja tippaleipää -tapahtumassa esitellään palautekyselyn tulokset ja kyselyssä äänestetyt vuoden opettajan ja vuoden kurssin palkinnot. Tapahtuman ilmoittautumislinkki lähetetään vielä jäsenistölle uudelleen muistutuksena.

#### **h) Wappusitsit 30.4.**

Ensi viikolla tarkoitus suunnitella tapahtuman yksityiskohtia. Hallitus saapuu Laulumajalle järjestämään tapahtumaa klo 15. Henksussa nyt Meeri, Anni H, Roosa ja Mea Vähä-Jaakkola. Tapahtumaan on vielä jäljellä muutama lippu.

*Lassi-Olavi Mäkinen poistui kokouksesta ajassa 12.53.*

### **10. Menneet tapahtumat**

#### **a) Metsäretki 8.4.**

Tapahtuma sujui hyvin, vaikkakin reitti oli vielä osittain huonossa kunnossa. Tapahtumasta on saatu hyvää palautetta ja ulkoilutapahtumia on toivottu jäsenistön toimesta.

#### **b) Trivial Perseet 10.4.**

Tapahtuma meni hyvin. Tapahtumasta kerätään palautetta lomakkeella. Palautteen kirjoittamalla voi voittaa ensi vuodelle joukkuelipun. Tapahtumasta dokumentoidaan ensi vuotta varten palautteesta saatuja kehitysehdotuksia.

#### **c) Ruotsinlaivasimulaatio 16.4.**

Tapahtuma oli onnistunut. Vähän säätöä osoitteiden kanssa, mutta muuten ei ongelmia. Tapahtumasta on saatu hyvää palautetta.

#### **d) Juomapelirundi 18.4.**

Tapahtuma meni mainiosti ja oli onnistunut. Tapahtuma voisi toimia myös poikkitieteellisesti ja sen järjestämistä ensi vuonna voisi suunnitella jonkin toisen ainejärjestön kanssa, jotta saadaan enemmän osallistujia ja enemmän rasteja.

### **11. Kulttuuri ja ympäristö**

Toinen neulontakerho järkäty, laitetaan luultavasti nyt tauolle kesäksi, sillä osallistujamäärä oli kiireiden takia jo selkeästi matalampi.

## **12. Viestintä ja sosiaalipolitiikka**

Tunnarit TREYn sähköiseen tapahtumakalenteriin hankittu. TREYn tapahtumakalenteriin ilmoitetaan Iltakoulun järjestämistä tapahtumista poikkitieteelliset tapahtumat.

Vapputapahtumiin grafiikat saatu tehtyä ja muuten hommat rullaa hyvin.

Keskusteltiin tapahtumilla kuvien ottamisesta yleisesti.

## **13. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys**

Otto on orientoitunut uuteen tehtäväänsä kehitysyhteistyö- ja kansainvälisyysvastaavana.

Syksyn kv-tuutoreiksi on tullut hyvä määrä hakemuksia.

## **14. Koulutuspolitiikka**

Lähdettiin mukaan yhteiskannanottoon, jossa otettiin kantaa kielikeskuksen opetuksesta tehtyihin leikkauksiin.

Lukuvuosipalautekysely on auki maanantaihin 22.4. asti ja sen yhteydessä voi äänestää vuoden kurssia ja vuoden opettajaa.

Seuraava kollegio on maanantaina 22.4.

## **15. Työelämä ja alumni**

Kesän aikana aletaan suunnittelemaan syksyn ekskursiokohdetta.

## **16. Varainhankinta**

Bricksistä on kyselty mahdollisesta yhteistyöstä, mutta vielä ei ole saatu vastausta.

Merkkimarkkinoilta tuli hyvä myynti ja merkkimarkkinat sujui hyvin.

Uusia haalarimerkkejä saa suunnitella.

Keskusteltiin ensi syksyn haalarimainoksista ja hallitus päätti yhdessä, että haalareihin tulee tulevanakin syksynä puolueainokset.

*Otto Klasila poistui kokouksesta ajassa 13.43.*

## **17. Tutorointi ja yhdenvertaisuus**

TREYn viimeinen tuutorkoulutus oli viime viikolla.

Toka tuutortapaaminen järjestettiin 9.4.

Vastuutapahtumien jako tuutoreille ensi viikon alussa.

Hanna Peevoa on tavattu yhdessä tuutoreiden kanssa. Tapaamisessa keskusteltiin orientaatioviikosta ja tuutoroinnista yleisesti.

Alettu suunnittelemaan seuraavaa laulukirjatyöryhmän tapaamista.

Alettu kyselemään hiiriviikkojen tapahtumapaikkojen vuokraamisen ja jatkopaikkojen perään.

## **18. Liikunta ja hyvinvointi**

Infoa kesäliikuntavuorojen hakemisesta on tullut, mutta Iltakoulu ei hae kesälle liikuntavuoroja, koska osallistujia ei todennäköisesti saada kesän aikana tarpeeksi. Ensi vuoden liikuntavuorojen haku tapahtuu toukokuussa.

## **19. Ainejärjestötila**

Viimeinen ainejärjestötilapäivystys tälle keväälle järjestetään alustavasti 30.4. eli vappusitsipäivänä. Mikäli tuolle päivälle ei saada enää päivystäjiä, viimeinen päivystys on joko ensi viikon torstaina tai maanantaina 29.4.

## **20. Uusien jäsenten hyväksyminen**

Anni Ketola ehdotti, että Iltakoululle hyväksytään kaksi uutta jäsentä. Ehdotus hyväksyttiin.

## **21. Puheenjohtajan tilannekatsaus**

Johto ry:n kevätkokous järjestetään tiistaina 7.5. Kokoukseen täytyy osallistua ainakin yksi Iltakoulun edustaja. Iltakoulua menee alustavasti edustamaan Anni Ketola. Ensi

syksynä järjestetään johtajuussymposium. Iltakoulu osallistuu tapahtumaan ja sen järjestelyihin. Iltakoulusta tapahtuman yhteyshenkilönä toimii Anni Ketola.

## **22. Muut esille tulevat asiat**

Ei muita esille tulevia asioita.

## **23. Seuraavan kokouksen ajankohta**

Hallitus kokousta vielä kerran ennen kesätaukoa. Kokouksen tarkempi ajankohta päätetään myöhemmin.

## **24. Kokouksen päättäminen**

Kokous päätettiin ajassa 14.03.

---

Anni Ketola, puheenjohtaja

---

Roosa Pajunen, sihteeri

---

Veera Vikman, pöytäkirjantarkastaja

---

Saila Jussila, pöytäkirjantarkastaja